
ZAPISNIK 

sa 27. sjednice Administrativnog odbora Skupštine Crne Gore 25. saziva 

održane 30. januara 2014. godine 

 

     Sjednica je počela u 11 sati i 45 minuta.    

     Predsjedavao je Radivoje Lala Nikčević, predsjednik Odbora. 

     Sjednici su prisustvovali: doc. dr Branka Bošnjak, zamjenica predsjednika Odbora, Milorad Vuletić, Saša 

Pešić, Marta Šćepanović, Radovan Obradović, Rifat Rastoder, Kemal Zoronjić, Emilo Labudović, Milutin 

Đukanović, mr Aleksandar Damjanović, Azra Jasavić i Srdjan Perić, članovi Odbora.   

     Sjednici su prisustvovale Ljiljana Miljanić, Samostalna savjetnica ll i Mirjana Marović i Alma Jašarović, 

volonterke u Odboru. 

     Rad sjednice pratili su akreditovani novinari. 

      

     Prije usvajanja dnevnog reda, mr Aleksandar Damjanović, član Odbora, predložio je da se u okviru 

tačke dnevnog reda “Tekuća pitanja”, dopuni dnevni red sa dogovorom o preispitivanju rješenja 

Administrativnog odbora kojim je odbijen zahtjev ranije poslanice Zdenke Popović, za ostvarivanje prava na 

naknadu po prestanku poslaničke funkcije. 

 

     Za sjednicu je utvrđen sledeći 

 

DNEVNI RED: 

 

1. RAZMATRANJE ZAHTJEVA ZA DAVANJE SAGLASNOSTI ZA OBAVLJANJE DOPUNSKOG 

RADA, POSLANIKA DR RADOSAVA NIŠAVIĆA, BROJ 00-63-14/14-6 OD 28. JANUARA 2014. 

GODINE; I 

2. TEKUĆA PITANJA 

    -   Razmatranje Zahtjeva Gorana Đurovića, broj 00-63-14/14-4/2 od 28. januara 2014. godine; 

   -  Razmatranje Zahtjeva Unije slobodnih sindikata Crne Gore, broj 00-63-14/14-4/3 od 29. 

januara 2014. godine; 

   -   Upoznavanje sa Pozivom Zajedničke komisije za administrativne poslove Parlamenta Bosne i 

Hercegovine, broj 00-67/14-11 od 29. januara 2014. godine, za učešće na regionalnoj konferenciji 

na temu „Obezbjeđivanje finansijske autonomije parlamenata s ciljem adekvatnog ispunjavanja 

prava i obaveza članova parlamenata“; 

   -  Najava prigovora na rješenje Administrativnog odbora, broj 00-63-14/13-117/1 od 27. 

decembra 2013. godine. 

 

            



           Prva tačka: RAZMATRANJE ZAHTJEVA ZA DAVANJE SAGLASNOSTI ZA OBAVLJANJE 
DOPUNSKOG RADA, POSLANIKA DR RADOSAVA NIŠAVIĆA, BROJ 00-63-14/14-6 OD 28. JANUARA 
2014. GODINE 
 

          Radivoje Lala Nikčević, predsjednik Odbora, naveo je da je poslanik dr Radosav Nišavić dostavio  

Administrativnom odboru Zahtjev, broj 00-63-14/14-6 od 28. januara 2014. godine, da Odbor donese 

Odluku o davanju saglasnosti „da može zaključiti ugovor o obavljanju dopunskog rada“ u Domu zdravlja 

Bijelo Polje. Podsjetio je članove Odbora da se dr Radosav Nišavić već jednom obraćao sa istim 

zahtjevom, dok je primao naknadu po prestanku poslaničke funkcije. Istakao je činjenicu da davanje 

saglasnosti od poslodavca nije uslov za obavljanje dopunskog rada i da je Odbor na nastavku desete 

sjednice, održanom 26. jula 2013. godine, odlučio da ne daje saglasnost za zaključivanje ugovora o 

dopunskom radu, zbog nenadležnosti, a shodno članu 58 stav 1 Zakona o radu. 

          Odbor je jednoglasno odlučio da ne daje saglasnost za obavljanje dopunskog rada poslanika dr 

Radosava Nišavića, zbog nenadležnosti. 

 
   Druga tačka: TEKUĆA PITANJA 
 
    U okviru ove tačke dnevnog reda Odbor je razmotrio više zahtjeva:  

 

1. Članovi Odbora su razmotrili Zahtjev Gorana Đurovića, broj 00-63-14/14-4/2 od 28. januara 2014. 

godine, u kome je postavio dva pitanja Odboru i Zahtjev Unije slobodnih sindikata Crne Gore, broj 00-63-

14/14-4/3 od 29. januara 2014. godine, za mišljenje o primjeni člana 28 stav 9 Zakona o javnim radio 

difuznim servisima Crne Gore, a povodom imenovanja predstavnika sindikata koji je zastupljen u 

Socijalnom Savjetu za kandidata za člana Savjeta RTCG. 

 
          Predsjednik Odbora smatra da Administrativni odbor ne treba da daje odgovore i tumačenja na 
pojedinačna pitanja gradjana. Podsjetio je da Administrativni odbor nije nadležan za davanje mišljenja i da 
će se odlučivati onda kada stignu svi predlozi kandidata za članove Savjeta RTCG, od strane ovlašćenih 
predlagača. Predložio je da se, kada ovlašćeni predlagači predlože kandidate za članove Savjeta RTCG, 
formira pododbor ili radna grupa, koja će izvršiti uvid u dostavljenu dokumentaciju u cilju utvrđivanja 
blagovremenih i potpunih predloga kandidata za članove Savjeta. 
 
          Milorad Vuletić, član Odbora, mišljenja je da treba poslati dopis podnosiocima zahtjeva da 
Administrativni odbor nije nadležan za davanje traženih odgovora i uputiti ih na odredbe zakona. 
 
          Odbor je jednoglasno podržao predloge. 
 

          Odbor je upoznat sa Pozivom koji je uputila Zajednička komisija za administrativne poslove 

Parlamenta Bosne i Hercegovine, broj 00-67/14-11 od 29. januara 2014. godine, za učešće na regionalnoj 

konferenciji na temu „Obezbjeđivanje finansijske autonomije parlamenata s ciljem adekvatnog ispunjavanja 

prava i obaveza članova parlamenata“.  



          Za članove delegacije iz Administrativnog odbora određeni su Radivoje Lala Nikčević, predsjednik 

Odbora, doc. dr Branka Bošnjak, zamjenica predsjednika Odbora i Goranka Vučinić, sekretarka Odbora. 

Dogovoreno je da se o učešću na navedenoj regionalnoj konferenciji obavijesti Kolegijum predsjednika 

Skupštine, shodno Zaključku Kolegijuma predsjednika Skupštine Crne Gore, broj 00-32-5/13-42 od 29. 

oktobra 2013. godine. 

 
          Takođe, u okviru ove tačke dnevnog reda, mr Aleksandar Damjanović, član Odbora, najavio je 
prigovor na Rješenje Administrativnog odbora kojim je odbijen Zahtjev za naknadu po prestanku funkcije 
ranije poslanice Zdenke Popović, broj 00-63-14/13-117 od 23. decembra. Istakao je da se radi o 
specifičnom slučaju jer je imenovana, iako je ostvarivala pravo na razliku u zaradi, između zarade koja je 
propisana za vršenje funkcije poslanice, i penzije koju je ostvarivala u Fondu za penzijsko i invalidsko 
osiguranje Crne Gore, svoj jedini profesionalni angažman imala u Skupštini Crne Gore. Obrazložio je da 
imenovana nije ostvarila pravo na zaradu kako ne bi uskratila pravo na porodičnu penziju svojoj djeci. 
Smatra da treba odlučiti pozitivno po njenom zahtjevu jer je čak Skupštini uštedjela novac, obzirom da je 
primala samo neto zaradu, a da ni sada nema profesionalni angažman. 
 
          Radivoje Lala Nikčević, predsjednik Odbora, naveo je da je Administrativni odbor donio rješenje 
kojim odbija zahtjev za naknadu po prestanku funkcije ranije poslanice Zdenke Popović, u skladu sa 
zakonom. Predložio je obrazovanje Radne grupe koja će razmotriti najavljeni prigovor imenovane, i to, u 
sastavu: doc. dr Branka Bošnjak, predsjednica, Azra Jasavić, mr Aleksandar Damjanović, Marta 
Šćepanović i Radovan Obradović, članovi.  
 
          Predlog je jednoglasno prihvaćen. 
 
          Sjednica je završena u 12 sati i 15 minuta. 

 

 

Broj 00-63-14/14- 

Podgorica, 3. mart 2014. godine 

 

 

 SEKRETARKA ODBORA                                                                                      PREDSJEDNIK ODBORA 

       Goranka Vučinić                                                                                                 Radivoje Lala Nikčević 

 

 

 

 

      
 

 


